



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

April 14, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for our next generation can witness the work of Christ and grow according to the word of God.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Luke 6:31-36

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Kindness

1. Kindness should be our initiative
2. Kindness should be toward all
3. Kindness expects nothing in return
4. Kindness is expected of us
5. Kindness leads to repentance

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Minister Dingli Chen

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年4月14日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為我們的下一代禱告，愿神興起更多的年輕人來跟隨他，
藉著他的話語不停成長。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 111:1-4	[眾立]
唱詩	HOL#74 主至尊至榮	
公禱		
唱詩	恩典的記號	[眾坐]
	HOL#185 奇異恩典	
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	加 5:22-23; 弗 4:32	[眾立]
證道	張斌弟兄	
	聖靈所結果子-恩慈	[眾立]
	一、恩慈的定義	
	二、恩慈的表現	
	三、恩慈的果效	
回應詩	HOL#391 主我愿像你	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
陳定立傳道

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
陳定立傳道

報告事項

1. 今天下午一點半 **CompassCare** 在本堂 307 室主持“神賜生命”講座，鼓勵弟兄姊妹們參加。
2. 教會執事會提名今天截止，請會員們以禱告的心考慮提名，並在前廳拿取提名表填寫。
3. 經過禱告以及與社區家庭溝通，我們決定今年暫停舉辦音樂聖經營。我們繼續仰望神對這項事工的帶領，展望明年。
4. 今年的教會退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學舉行，由蔡景輝牧師主講。報名表可在前廳拿取。
5. 我們正在找人每周一次打掃母堂。這是一個長期、帶薪的職位，如果您或者您有認識的人對此有興趣，請與任何一位執事聯繫。

Announcements

1. There will be a seminar today on the “Sanctity of Life” at 1:30 PM in RCCC Room 307 presented by CompassCare. All brothers and sisters are encouraged to attend.
2. The nomination deadline is today. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete the nomination form found in the foyer.
3. After prayerful consideration and reaching out to families in the community, we have decided to not hold Music and Bible Camp this year. We continue to trust in God’s direction for this ministry as we begin to look towards next year.
4. This year’s church retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th-27th at Houghton University with Pastor King Fai Choi as our speaker. Registration forms can be found in the foyer.
5. We are looking for someone to clean our Penfield building once a week. If you or anyone you know is interested in this long term, paid position, please contact any of the deacons.